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 Lapsi- ja perheneuvostolla on ollut tapana kokouksen aluksi kuulla 

jäsentensä edustamien yhteisöjen ajankohtaisia kuulumisia. 
 
Päätösehdotus Merkitään tiedoksi. 

 
Päätös Minna Truhponen: Seurakunnan järjestämä perheleiri oli menestys ja 

syksyn ryhmät ovat aloittaneet, mm. kaakiskerho. 
 
Niina Valkeapää: Partion syksyn ryhmätoiminta on alkanut ja Pöytyän 
Pöllöillä on 40 vuotta juhlavuosi mnenillään. 
 
Teija Haakana: Kunnan norisotiloissa toiminta on käynnistynyt vilkkaasti ja 
mopopajatoimintaa ollaan aloittamassa Riihikoskella. 
 
Karri Kinisjärvi kertoi teknisen toimen asioita: Kyrön jalkapallokenttää 
kunnostetaan, Yläneen koulun juhlasalin kunnostus on valmis, Yläneen 
kuntosali on avattu uusissa tiloissa, Yläneen kuntoportaat ovat 
valmistumassa, kaikkiin leikkipuistoihin (kolme kappaletta) on tullut tänäkin 
vuonna uusia laitteita ja liikuntapaikoista on suunnitteilla kysely. 
 
Heidi Laiho: Auvaisten kyläyhdistys odottaa jäitä. 
 
Sanna Mattila: MLL:n ryhmät ovat lähteneet hyvin käyntiin Yläneellä ja 
Yläneen yhtenäiskoulun vanhempainyhditys toimii. 
 
Miia Lehtonen: MLL:n piiristä terveisiä, että lastenhoitovälitys päättyy 
Varsinais-Suomessa joulukuussa. 


